
MØTENUMMER 5-18

NÅR: tirsdag, 21. aug 2018 17:00 - 18:30

HVOR: Fellesrommet

MØTE INNKALT AV: Terje Netland

FREMMØTTE: Sigrun Aasen
Magnus Øgård Meisal
Guro Waksvik
Arne Bernt Dahle
Terje Netland
Kristine Birkeland

FORFALL: Geir Lillegraven

SAK 1
Luking og vanning

SAK 2
Status reklamasjoner

SAK 3
Status ladestruktur

SAK 4
Punkter fra velforeningen

SAK 5
Dugnad i garasje

SAK 6
Eventuelt

SAKSNUMMER 1

SAKSINFORMASJON Det er kommet innspill fra beboere om vi burde hatt en dugnadsansvarlig som
kunne organisert dugnader. Dette gjelder diverse ting som f.eks. luking og
vanning. 

Ser helst at dette er et styremedlem eller vara som påtar seg denne oppgaven.

FORSLAG TIL VEDTAK Utnevner et styremedlem til dugnadsansvarlig

VEDTAK Vi sender ut SMS varsel når vi ser det er behov. De som da har mulighet til å stille
kommer. Vi lager til et sted hvor det kan hentes utstyr for luking osv.

Sameiet Siriskjeret 11-27 (1704)
Protokoll

SAKSOVERSIKT

SAK 1  Luking og vanning
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SAKSNUMMER 2

SAKSINFORMASJON Purret på Kruse om status før helgen. I skrivende stund er det enda ikke kommet
respons.

Vi har fått et forslag til løsning på et av punktene. Har med en prøve på dette i
møte.

FORSLAG TIL VEDTAK Saken tas til orientering

VEDTAK Status ble orientert om. Kruse er innkalt til møte for gjennomgang

SAKSNUMMER 3

SAKSINFORMASJON Rønning er i full gang med opplegg av ladestruktur.

Arne Bernt tar en liten orientering om status.

FORSLAG TIL VEDTAK Saken tas til orientering

VEDTAK Arne Bernt orienterte om status på ladeopplegget. 

SAKSNUMMER 4

SAKSINFORMASJON Noen spørsmål og innspill fra velforeningen:

Årlig har det blitt valgt en velforeningen, de årene jeg har vært valgt så har vi ikke
fått noen innspill om hva man forventer at vi i velforening skal utrette eller hva
målsetninger for velforening bør være, vi har et ønske om få noen innspill på
dette.

Nå har vi jobbet med å få laget en sommer fest 31.08, her planlegger vi blant
annet med å skaffe noen musikere som kan være med å skape er god ramme
rundt sommerfesten. Det ville vært en økonomisk trygghet hvis velforening hadde
hatt noe midler i kassen.

Noen konkrete spørsmål til styre

Vi søker herved styre om å få tildelt 3.000,- som vi kan disponere som buffer hvis
noe uforutsett skulle inntreffe, Vi har målsetning om at kostnadene skal dekkes
av deltakeren på sommerfesten.

Nøkkel til selskapslokale, vi mener det ville vært fornuftig at vi i velforening
hadde disponert en nøkkel til selskapslokale, nå når vi skal handle inn til
sommeravslutning så ville dette hadde forenklet jobben vårs. Bestilling av rom så
bruker vi selvfølgelig dagens rutinger for dette.

Sommerfest alt praktisk blir gjort og administrert av oss i velforening med støtte
av andre beboeren. Utvask av lokalet er noe er fordel blir gjort av det vaskebyrå vi
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bruker. Kostnader knyttet til dette hvem dekker dette.

FORSLAG TIL VEDTAK 1. Sameiet kan ikke stille med økonomiske midler

2. Velforeningen kan ikke ha egen nøkkel. Rom må bookes på lik linje med
andre, men velforeningen slipper å betale.

3. Kostnader med vask av fellesrom må dekkes av spleiselaget som har fest.

VEDTAK 1. Søknad om 3000,- til sommerfest: Vi har dessverre ingen poster i budsjettet til
fester. Vi kunne sikkert funnet en post å tatt fra, men som ansvarlig styret kan vi
ikke bare ta penger fra fellesskapet å dele ut uten noe plan om hva pengene skal
gå til. Det er litt for vagt at det kun skal være som en buffer. Slik vi ser det bør det
ikke være behov så lenge det er forskuddsbetaling til festen. Da er inntekten helt
sikker før man pådrar seg kostnader.

2. Nøkkel til selskapslokale: Det er kun fellesrom ansvarlig som skal ha nøkkel
(Styreleder har reservenøkkel). Dette for å ha kontroll med bookinger av rommet.
Velforening er hjertelig velkommen til å benytte rommet når som helst,
kostnadsfritt, men det må avklares med ansvarlig.

3. Siden vi sa nei til punkt 1, føler styret at noe må vi kunne bidra med. Vi kan
derfor ta utvask av fellesrom ved vaskebyrået vi benytter og sameiet tar
kostnaden med dette.

Styret var alle enige om at denne festen er et kjempeflott initiativ. Håper det blir
bra vær og godt oppmøte.

SAKSNUMMER 5

SAKSINFORMASJON Sette opp en plan for dugnad

FORSLAG TIL VEDTAK Plan for dugnaden førstkommende torsdag

VEDTAK Terje organiserer dugnaden. Vi har 2-3 lag som koster og plukker søppel inne. I
tillegg har vi 1 gjeng som luker ute.

SAKSNUMMER 6

SAKSINFORMASJON Eventuelt

VEDTAK Saken med uteområdet foran leilighetene i 1 etasje ble diskutert.

Etterskrift: Rolf, som har påtatt seg oppgaven med å fullføre dette, har nå
kontaktet Blomen hage som lager et forslag.
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SIGRUN AASEN MAGNUS ØGÅRD MEISAL

GURO WAKSVIK ARNE BERNT DAHLE

TERJE NETLAND KRISTINE BIRKELAND

SIGNERING
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